
Zápis ze zasedaní školské rady dne 19.1.2022 
Zúčastnění: 

Ing. Jana Kubíčková Berková 

Bc. et. Bc. Dominika Bednářová  

Ing. Jiří Malý 

Jitka Faltusová 

Mgr. Pavla Motyčková 

Mgr. Petra Bednaříková 

Mgr. Nikola Goňová 

Mgr. Tereza Šafářová 

Host: Mgr. Alena Boháčová 

Zapisovatel Markéta Faltusová 

Program: 

1) Schválení zápisu ze školské rady dne 10.11.2021 
2) Projednání zprávy školní inspekce 
3) Projednání návrhu rozpočtu na rok 2022 

___________________________________________________________________________ 

1) Schválení zápisu ze zasedaní školské rady dne 10.11.2021 

Pro 9     Proti 0    Zdržel se hlasování 0 

2) Projednání zprávy školní inspekce  

Inspekční zpráva byla vydána 5.11.2021, převzata ředitelkou MŠ a ZŠ JL byla 11.11.2021. Dne 
6.12.2021 byla zaslána ČŠI zpráva o přijatých opatřeních vyplývajících z inspekční činnosti. 

Inspekční zpráva i přijatá opatření byla projednána všemi členy školské rady. Paní ředitelka 
popsala průběh inspekce a velmi srozumitelně odpověděla na kladené dotazy k průběhu 
inspekce i přijatým opatřením. 

3) Projednání návrhu rozpočtu za rok 2022 

Návrh rozpočtu byl projednán všemi členy školské rady. Paní ředitelka nás obeznámila 
s nárůsty na rok 2022. 

Oproti roku 2021 dochází k navýšení financování zřizovatelem o cca 312 tis. Kč, dále 
komentuji největší změny: 

- nárust nákladů na elektrickou energii 155 tis. Kč (15% - předpoklad plného 
provozu, 50% - zvýšení cen) 
- DKP - nákup školního nábytku do 2. třídy 76 tis. Kč (10xlavice + 20x židle) 
- majetek nad 3 000 Kč - výměna dosluhujícího vybavení školní jídelny (lednice, 
mrazák, robot) cca 80 tis. Kč  
- v rámci oprav předpokládáme mimo jiné nátěr altánu cca 30 tis. Kč 

 

Předpokládaný termín příští schůze je plánován dne 18.5.2022 v 17h 

Dne 19.1.2022        Zapsala Markéta Faltusová 


